



Announcement of the Secondary Educational Service Area Office Si Sa Ket Yasothon

Subject : Declaration of Integrity to Administration

\*\*\*\*\*

The National Strategy for balancing and developing management systems in terms of pushing forward a significant policy of anti-corruption is agreed as standards to foster awareness of anti-corruption, which is a prime strategy to protect and suppress the government sector's corruption. These approaches are assigned for implementation to all sectors of the Secondary Educational Service Area Office Si Sa Ket Yasothon and schools.

In this regard, the Secondary Educational Service Area Office Si Sa Ket Yasothon is hereby to declare the Upright Intent to Administrate of the Secondary Educational Service Area Office Si Sa Ket Yasothon towards administrators, staff and the general public, in order to identify that the Secondary Educational Service Area Office Si Sa Ket Yasothon and affiliated offices are obliged to perform with honesty committing to the principles of good governance, the concerns for public interest and the development of proactive corruption prevention system. The Office of the Secondary Educational Service Area Si Sa Ket Yasothon is also committed to creating and strengthening anti- corruption mechanisms and procedures to ensure that they are responsive to possible corrupt acts. Organizational culture has been built with our commitment to accountability and responsibility systems without ignorance. The Secondary Educational Service Area Office Si Sa Ket Yasothon is prompted to take any necessary action to obstruct corruption, as well as not participate in any activity that may cause conflicts of interest in respect to people receiving similar service without discrimination, and thus, faith and reliability can be assured by the Secondary Educational Service Area Office Si Sa Ket Yasothon.

Be informed accordingly

Announced on 5<sup>th</sup> October, 2022

A blue ink signature, appearing to read "Rattikorn Tongnate", is placed below the announcement date.

(Mrs. Rattikorn Tongnate)

Director of Secondary Educational Service Area Office Si Sa Ket Yasothon



## ประกาศสำนักงานเขตพื้นที่การศึกษามัธยมศึกษาครรภ์สะแกฯ ยโสธร

เรื่อง เจตจำนงสุจริตในการบริหารงานสำนักงานเขตพื้นที่การศึกษามัธยมศึกษาครรภ์สะแกฯ ยโสธร

ด้วย รัฐบาลได้จัดทำยุทธศาสตร์ชาติ ด้านการปรับสมดุลและพัฒนาระบบการบริหารจัดการภาครัฐในการต่อต้านการทุจริตและประพฤติมิชอบ ได้กำหนดให้มาตราการป้องกันการทุจริตเชิงรุก เป็นกลยุทธ์ที่สำคัญในการป้องกันและปราบปรามการทุจริตในภาครัฐ รวมถึงพัฒนากลไกและระบบป้องกันการทุจริตให้มีประสิทธิภาพ เป็นไปตามแผนแม่บทภายใต้ยุทธศาสตร์ชาติ ประเด็นการต่อต้านการทุจริตและประพฤติมิชอบซึ่งสอดคล้องกับแนวทางการดำเนินงานของสำนักงานเขตพื้นที่การศึกษา และสถานศึกษา ในการพัฒนาและยกระดับคุณธรรม และความโปร่งใสในการดำเนินงานของสำนักงานเขตพื้นที่การศึกษา และหน่วยงานในสังกัด

ในการนี้ สำนักงานเขตพื้นที่การศึกษามัธยมศึกษาครรภ์สะแกฯ ยโสธร จึงประกาศเจตจำนงสุจริตในการบริหารงานสำนักงานเขตพื้นที่การศึกษามัธยมศึกษาครรภ์สะแกฯ ยโสธร ต่อคณะผู้บริหาร บุคลากรในสังกัด และต่อสาธารณะ เพื่อให้สำนักงานเขตพื้นที่การศึกษามัธยมศึกษาครรภ์สะแกฯ ยโสธร และสถานศึกษาในสังกัดดำเนินงานด้วยความซื่อสัตย์สุจริต โดยมุ่งมั่นบริหารงานตามหลักธรรมาภิบาล ยึดถือผลประโยชน์สาธารณะเป็นสำคัญ พัฒนาระบบป้องกันการทุจริตเชิงรุก เพื่อสร้างกลไกและกระบวนการสุจริตให้มีความเข้มแข็งและเท่าทันต่อสถานการณ์การทุจริต สร้างวัฒนธรรมองค์กรที่ยึดระบบความพร้อมรับผิดชอบและพร้อมที่จะถูกตรวจสอบและรับผิดชอบในสิ่งที่ได้ดำเนินการ ไม่เพิกเฉยและพร้อมที่จะดำเนินการเพื่อยับยั้งการทุจริต อีกทั้งไม่เข้าไปมีส่วนร่วมในกิจการใดๆ อันอาจเสื่อมเสียได้ ไม่มีผลประโยชน์ทับซ้อน หันนี้เพื่อให้ประชาชนได้รับการบริการอย่างเท่าเทียมกันโดยไม่เลือกปฏิบัติและเกิดความเชื่อมั่นศรัทธาในสำนักงานเขตพื้นที่การศึกษามัธยมศึกษาครรภ์สะแกฯ ยโสธร

จึงประกาศให้ทราบทั่วไป

ประกาศ ณ วันที่ ๕ เดือน ตุลาคม พ.ศ. ๒๕๖๕

(นางรัตติกร ทองเนตร)  
ผู้อำนวยการสำนักงานเขตพื้นที่การศึกษามัธยมศึกษาครรภ์สะแกฯ ยโสธร



## 四色菊府、益梭通府中学教育服务局办公室公告

### 主题：对行政部门的诚信声明

\*\*\*\*\*

在推进重大反腐败政策方面，平衡和发展管理体系作为国家的重大战略，被公认为是培养反腐败意识的标准，也是保护政府部门公信力、防止政府部门腐败的主要战略。四色菊府、益梭通府中学教育服务局和学校的所有部门都应严格遵守并实施相关规定。

为此，四色菊府、益梭通府中学教育服务局办事处特此向以上两府的行政人员、工作人员和公众宣布廉政管理意向申明，以确认四色菊府、益梭通府中学教育服务局及其附属部门有义务诚实履行善政、关注公共利益和积极发展防腐制度。四色菊府、益梭通府中学教育服务局还应致力于建立和加强反腐败机制和程序，以确保能有效应对可能出现的腐败行为。在对问责制和责任制承诺的基础上，政府建立了组织文化。四色菊府、益梭通府中学教育服务局支持阻止腐败的一切行动，不参与任何可能导致与不受歧视地接受类似服务的公民产生利益冲突的活动。四色菊府、益梭通府中学教育服务局的诚信和公信力并由此建立。

特此告知。

2022年10月5日宣

(Rattikorn Tongnate 女士)

四色菊府、益梭通府中学教育服务局办公室主任



## 中等教育庁事務局シーサケート ヤソートーン部門を管理するための宣言書

主題　：中等教育庁事務局シーサケート ヤソートーン部門の意向

\*\*\*\*\*

### 中等教育庁事務局シーサケート ヤソートーン部門の意向

に従って、公共部門にあける国家汚職止の重要な戦略、ならびに高卒的な汚職止メカニズムおよび予防システムを、育著事務局およびの学校の運営の指針に規定する。提携機関で働く公務員は法律を遵守し、倫理規約に対する倫理的行動を維持するようとする。したがって、中等教育庁事務局シーサケート ヤソートーン部門は、これによって、役員、スタッフ、および一般太守に向けて宣言します。中等教育庁事務局シーサケート ヤソートーン部門および関連事務所は、優れた管理の原則、一般大衆の懸念、および事前対策汚職防止システム開発に基づいて誠実に行動する義務があります。中等教育庁事務局シーサケート ヤソートーン部門は、汚職為の司能性に対して確実仁対するために、汚職防止のメカニズムと手順を作成およびすること強を約束しています。組織文化は、説明責任と責任システムへの私たちのコミットメントによって無知なく構じるよう求められる、同様に差別や信仰のない類似したサービスを受けるため人々が同様のサービスを受けるために利益相反を引き起こす可能性のある活動に参加しないよう促されます。中等教育庁事務局シーサケート ヤソートーン部門の信頼性は保証されます。

状況に応じて通知

2022年10月5日

A blue ink signature in the Thai style, appearing to read "สมรรถ ตั้งนาท" (Samrathong Tongnate).

(Mrs. Rattikorn Tongnate)

中等教育庁事務局シーサケート ヤソートーン部門



សេចក្តីប្រកាសដែលមែនប៉ារិយ៍ខ្លួនគឺជាប្រព័ន្ធឌីជីថល ហើយ តុលាការណ៍ និង សំគាល់សំគាល់ នឹងបានបញ្ជាក់ថា ការប្រកាសនេះ គឺជាប្រព័ន្ធឌីជីថល ដែលបានបង្កើតឡើងដើម្បីប្រើប្រាស់នូវបច្ចេកទេស និង ការបង្កើតរឹងចាំប្រព័ន្ធឌីជីថល ដែលមានអាជីវកម្ម និង សំគាល់សំគាល់ នឹងបានបញ្ជាក់ថា ការប្រកាសនេះ គឺជាប្រព័ន្ធឌីជីថល ដែលបានបង្កើតឡើងដើម្បីប្រើប្រាស់នូវបច្ចេកទេស និង ការបង្កើតរឹងចាំប្រព័ន្ធឌីជីថល

## អាស្រែយហេតុនេះ សូមសាធារណជនមេត្តាប្រាំបាល

ចុះថ្ងៃទី ៥ ខែ កុលា ឆ្នាំ ២០២២

20

អ្នកស្រីរត់ទិកន ចងនេគ្រ

## អគ្គនាយកមន្ត្រីអប់រំខេត្តសៀស៊ែក យកកំសើចន